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JEGYZOKONYV
Amely készült Iklad Község Önkormányzat Képviselő-testületének2020. február 6-án 19:00
órakor azlkladi Polgármesteri Hivataltárgyalő-termében megtartott nyílt ülésén.

Jelen vannak: Ungi József polgármester, Filó Gábor képviselő (alpolgármester), Braunné
Wildmann Tünde képviselő (alpolgármester), Budai József képviselő, Kiss Mónika képviselő,
Madarász Balázs képviselő, Rébb Róbert képviselő.

Meqhívottként jelen van:
dr. Bak Imre jegyző.
Galbavi Mónika j egyzőkönyw ezető.

[A jelenléti ív jelen jegyzőkönyv mellékletét képezi.]

Ungi József polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a 7 képviselőből 7 fő
megjelent, igy a képviselő-testületi ülés határozatképes. Felkéri Galbavi Mónikát a
jegyzőkönyv vezetésére, A kiküldött meghívóban foglaltaknak megfelelően javaslatot tesz az
alább olvasható napirendre. Kéri a képviselőket, hogy akinek javaslata van, tegye meg.

Nvílt ülés:

1. Iklad Község Önkormányzatának2)z}. évi költségvetési rendelete
Előadó: Ungi József polgármester

A polgármester megkérdezi a képviselőket, hogy egyet értenek-e a napirendi pontokkal.

A képviselők egyet értenek a napirendi pontokkal.

A Képviselő-testület a napirendi javaslatot 7 igen,0 nem szavazattal, 0 tartőzkodással -
egyhangúlag - elfogadta.

Nvílt ülés:

1. Iklad Község Önkorm ányzatánal2l2l. évi költségvetési rendelete
Előadó: Ungi József polgármester

Ungi József: A költségvetési terv jelenleg a működési, üzemeltetési, fenntartási költségeket
mutatja, amely alapján elmondható, hogy az önkormányzat működése biztosítva van,
likviditási problémákkal nem számolunk effe az évre. Rendkívüli kiadásokat nem tervezünk.
A fejlesztésekkel kapcsolatos kiadásokat február végén, március elején fogjuk megkapni,
akkor áll majd össze a teljes költségvetés.
Ugyanakkor megkeresett az óvoda vezetője, hogy az élelmezésen dolgozó technikai
munkatársak bérét emeljük meg l0 %o-al, pontosan 7+3oÁ-al. A Pénzügyi Bizottság ülésén
tárgyaltuk a kérdést. Erre az évre eú. tudjuk biztosítani a költségvetés terhére.

Ungi JÓzsef: hamarosan kiírunk a helyi civil szervezetek számára pá|yázati lehetőséget,
amelynek pénzügyi keretébe a korábban szóban megbeszélt képviselői tiszteletdíjjak is benne
vannak.



Braunné Wildmann Tünde: én már korábban is javasoltam, hogy a tisáeletdíjakból
támogassunk vagy finanszírozzut,lk olyan projektet, amely alapján beazonosíthatő,hogy az a
képviselőtestület jóvoltából valósult meg.

FiIó Gábor: igen, ez jérhatő út, részemről rendben.

Madarász Balázs: igen, ez egy jó ötlet.

Budai Józseft egyetérttink mindannyian, ez lehet így.

Kiss Mónika: mint a Pénzügyi Bizottság elnöke a bizottsági ülés során tárgyalt és
jóvahagyott költségvetési tervet jelenlegi állapotában javaslom a testületnek elfogadásra.

Kérem a képviselőket, hogy kézfeltartással szavazzanak az a|ábbi döntési javaslatról:

Szavazásra feltett döntési j avaslat:

,,Egletért-e a Képviselő-testület lklad Község Önkormányzatának 2020. évi költségvetési
rendeletével? "

Iklad Község Önkormányzatának Képviselő-testülete testülete 7 igen,0 nem szavazattal,0
tartózkodással - egyhangúlag - az a|ábbi rendeletet alkotta:

Iruo KözsÉc ÖNxonuÁNyzATA KBpvtsBr,ó-TEsTüLETBtqnx
212020. (il.10.) öNronuÁNyzATI RENDELETE

Az öNKoRMÁNyzAT 2020. Bvt xör,rsBcvnrÉsnnól

(A rendelet szövege jelen jeglzőkönyv mellékletét képezi.)
Ungi Józseft tekintettel arra, hogy több napirendi pont nincs, mindenkinek megköszönöm a
megjelenést és a Képviselő-testület nyílt ülését bezétrom.

K. m. f.,
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